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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Hogyan ne legyen jobb a telekommunikáció mindenkinek? " címmel a Házszabály 91 . §-a
alapján kérdést kívánok benyújtani Dr. Kóka János Gazdasági és Közlekedési Miniszter
Úrhoz .

A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az Alföld egy jelentős részén, Kiskőrös, Kiskunhalas, Baja területén 1994 óta - ha
valaki nem emlékezne a távközlés privatizációja idején! - monopol helyzetbe került az Emitel
Távközlési Zrt. A helyi lakosokat a többéves szerződés megkötésekor azzal hitegették, hogy
csökkennek a szolgáltatási díjak . Nos Tisztelt Ház! Nemhogy nem csökkentek, hanem az
ígértekkel ellentétben jócskán megnőttek, de a szolgáltatásban semmiféle változtatást nem
hajtottak végre . Minek, a barackpálinkás magyarnak, annak így is jó! A lakosok időközben
rájöhettek, hogy az egész egy nagyon is profitorientált szélhámosság .

Érdekes módon ebben az országban bárhol megtalálható a vezeték nélküli intemetes
szolgáltatás, kivéve az Emitel fennhatósága alá tartozó területeken . Ez szerfelett
diszkriminatív! Ugyanakkor kíváncsiak is vagyunk, hogy kinek az érdekében áll ezt az
egyáltalán nem egyedi helyzetet fenntartani? Az már meg sem döbbent bennünket, hogy a mai
Magyarországon ezt a privilégiumot egyetlen társaság birtokolja! Biztos jó nekik! Vagy talán
az errefelé élő emberek érdeke, hogy az Önök által oly nagyra tartott piaci alapú
berendezkedésben mégsincs versenyhelyzet!? Nem hiszem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Miért nem tűnik fel senkinek (a helyi lakosokon kívül), hogy itt is valami multi-
mutyizás folyik a cégek között, és a helyiek érdeke ellen profit-kartelbe szerveződnek?!

A mai információs társadalom alapja, hogy mindenki egyenlő arányban férjen hozzá
az internet illetve a távközlés adta kommunikációs lehetőségekhez. Az Önök reformjai így is
erősen elszigetelték a leszakadóban lévő kistérségeket . Ellehetetlenítették a patikákat,
bezárták az iskolákat és a kórházakat . Felszámolják Trianon óta másodszor a vasúthálózatot .

A legmegdöbbentőbb az, hogy manapság átverhet bárkit egy cég, s teheti mindezt
büntetlenül, félrevezetve a Kiskunság tanyavilágában 616 embereket. Az önök kormánya ez
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ellen sem tesz semmit, mert ugye nem lehet beavatkozni! A cég oda ígér vezeték nélküli
telefonos hozzáférést, ahol alig van lefedettség?

Tisztelt Miniszter úr!

Kérdezem tehát : ha manapság óriási jelentősége van a tanya-telefonos rendszernek és
ezt a programjukban meg is hirdették, akkor miért kell ennek a környéknek - ha jó ha nem -
csakis Emiteles internecet vásárolnia? Vagy mifelénk a versenyszellem arról szól : eszi, nem
eszi, nem kap mást?

Várom válaszát.

Budapest, 2007 .április 02 .
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